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PUP Biała Podlaska: Ma Pan jakieś wskazówki dla osób, które myślą o załoŜeniu własnej firmy?  
 

 J.L.:  JeŜeli ktoś myśli o prowadzeniu działalności gospodarczej to powinien przeanalizować za                 

i przeciw, dobre i złe strony takiego kroku  (przyp.: dobre narzędzie to analiza SWOT). Warto kilka 

razy zastanowić się nad tą decyzją aby po roku prowadzenia firmy nie przyjść do urzędu pracy                    

i ponownie rejestrować się jako osoba bezrobotna ale przyjść jako potencjalny pracodawca.  
 

PUP Biała Podlaska: Bardzo dziękuj ę za rozmowę. śyczymy więc Panu jako pracodawcy  

udanej współpracy z naszym urzędem oraz dalszego rozwoju firmy.  
 

J.L.: Dziękuję.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


